
Zápis z porady vedení konané dne 30. 6. 2014 

Přítomni: Novotná Buršíková, Šrubařová, Holub, Kohoutková, Dostál, Bartošek, Matyska, 

Křenek, Malinka, Veselý, Regner, Ledvinka, Račanský (od 12:00) 

Omluveni: Račanský (do 12:00) 

 

1. Informace z kolegia rektora 

 OP VVV – prorektor Bareš byl informován o dvou bezpečnostních projektech. 

 Z OP VVV bude pravděpodobně možné financovat stavbu budov pro praktickou 

výuku i mimo Prahu, financování staveb k jiným účelům (např. infrastruktury) zatím 

není jasné  

 Kvestor oznámil svůj odchod z MU (k datu 1. září 2014), na jeho místo bude vypsáno 

výběrové řízení. Do doby nástupu nového kvestora bude funkcí pověřen někdo 

z RMU. V této souvislosti byli divizní požádání o kontrolu zakázek a čerpání, ať 

případné změny je možné zajistit ještě v průběhu prázdnin. 

 Ostatní informace byly zaslány e-mailem již v průběhu minulého týdne. 

 

2. Financování, personalistika 

 Představenstvo sdružení CESNET schválilo, že podá žádost o připojení CERIT SC 

k velké infrastruktuře CESNET s trváním do konce roku 2015, což by vyřešilo otázku 

financování základního provozu CERIT-SC na stejnou dobu.  

 Odměny byly zpracovány a připraveny. 

 V průběhu roku 2014 končí pracovní smlouvy 14 osobám, což některým z nich 

komplikuje čerpání dovolené v tomto roce. Matyska zašle seznam osob, kterých se to 

týká, divizní s nimi proberou případné problémy s čerpáním dovolené a společně 

s ředitelem navrhnou jejich řešení. Ředitel nechce tento důvod použít automaticky pro 

prodloužení pracovní smlouvy s předstihem.  

 

3. Kontrola úkolů z minulé porady  

 Divizní informovali, že na jejich divizích není příliš zájem o dlouhodobější zahraniční 

stáže, pouze z oddělení bezpečnosti by chtěli dva pracovníci vycestovat na půl roku až 

na rok. Dále jsou asi 4 zájemci o 3měsíční pobyt. Matyska zdůraznil nutnost 

informovat divize, že osoby zařazené do kategorie vizionář budou muset mít 

zahraniční zkušenost. Odráží to celkovou strategii univerzity.  

 Strategické projekty MU  

o Divizní zašlou podklady řediteli příští týden, termín odevzdání na RMU - 

11. 7. Divizní se ozvou řediteli do konce týdne, zda je někde potřeba jeho 

intervence.  

o Dostál informoval o schůzce s doc. Zvonařem z FSpS, mají zájem o spolupráci 

na svém strategickém záměru do OP VVV. Ředitel s doc. Zvonařem rovněž 

mluvil ohledně úzké oblasti ukládání dat z ultrarychlých kamer. Dostál zajistí 

další kontakty, spojí se s Antošem ohledně těch kamer. 

– Cestování z institucionální podpory – divizní nahlásí do konce září, kdo z jejich divize 

bude kam cestovat a hrubý odhad nákladů. Cílem cest jsou kvalitní publikace. Zazněl 

návrh na motivační program pro zajištění kvalitních publikací, Dostál připraví návrh 

takového programu (kontrola 8. 9.)      

– Nová struktura divize péče o uživatele – Křenek shrnul základní strategii změn 

v divizi, zašle ji řediteli, každý týden bude informovat o postupu. 14. 7. – kontrola 

s konkrétním návrhem či problémy.  



– Zastupování ředitele v období prázdnin – zastupuje Veselý, v jeho nepřítomnosti 

Dostál. Pokud jsou nepřítomni oba dva, zastupuje Holub. Sekretářka vytvoří pověření 

k zastupování pro Holuba na posledních 14 dní v srpnu. 

– Safe Q – Malinka zaslal interní materiály. Zkontroluje platnost stávající smlouvy 

s Impromatem a převod k novější verzi softwaru. Diskuse o možnosti nové soutěže na 

dodavatele, začne řešit Veselý. Malinka ověří, jak funguje Safe Q vzhledem k tisku 

z ISu, zpracuje analýzu a koncepci úprav, aby i tisky z ISu bylo možné řádně evidovat 

prostřednictvím Safe Q (kontrola 28. 7.) 

 

4. Různé  

– Proběhlo setkání s Ing. Soukupovou a prorektorem, Ing. Soukupová pokračuje 

v hledání vhodné osoby pro digitální marketing.  

– Zájemci o zahraniční stáže přes Erasmus musí odevzdat přihlášky na RMU do 10. 7. , 

sběr na ÚVT bude organizován do 8.9, 9.9. proběhne kontrola a případný výběr 

(Matyska, Dostál, Buršíková). 

– Šrubařová informovala, že v nejbližších dnech bude vypsáno výběrové řízení na 

bezpečnostního ředitele, Račanský sleduje. 

– Kohoutková informovala, že proběhla školení ekonomů na propojení Magionu 

s ekonomikou v úřadovně. Úřadovna má čistě evidenční roli, data se drží v příslušných 

agendách ve správě ÚVT.  

– Letos končí smlouva na matriku studentů, příští týden pojede Kohoutková jednat na 

ministerstvo.  

– Holub do pátku zpracuje reakce na telefonii.  

– Malinka informoval, že probíhá vyjasnění pozic pro nové plánování sálů. Pokud 

poskytujeme záruky firmám na jejich zařízení, je třeba se s nimi domluvit.  

– Bartošek informoval, že Právnická fakulta Univerzity Karlovy má zájem koupit náš 

software pro digitální knihovnu fotografií. Budeme nabízet jako službu, nikoli jako 

prodej softwaru.  

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


